
2 

 

PROTOKÓŁ NR XLIV/10 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 26 marca 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 27 

Stan faktyczny radnych  27 

Radni obecni    25 
 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu  o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zgierskiego.  

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu za 2009 rok. 

7. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zgierzu. 

8. Przyjęcia sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVII/451/2006 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia programu działań na rzecz 

osób niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim na lata 2006 - 2010. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego                      

z dnia 29 czerwca 2007r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy dziecku                     

i rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2007-2013. 

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXIII/283/09 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji 

zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2009.  

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXVII/319/09 z dnia 23 czerwca 

2009r. w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XL/372/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie  

Powiatu Zgierskiego na rok 2010; 

b) zawarcia porozumienia w zakresie orzekania o stopniu niepełnosprawności. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

14. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

18. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XLIV sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
05

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości, w szczególności: radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego Tomasza 

Kupisa, Komendanta Powiatowego Policji Piotra Nejmana, Komendanta Powiatowego PSP 

Krzysztofa Zielińskiego, Redaktora Naczelnego Tygodnika Zgierskiego Jerzego Nastalczyka, 

Wójta Gminy Ozorków Władysława Sobolewskiego.  

Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 

porządku obrad XLIV sesji w pkt 12 projekty uchwał w sprawach:  

1) wyrażenia zgody na sprzedaż Gminie Ozorków nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Zgierskiego, położonej w Ozorkowie przy ul. Słowackiego 2 za cenę niższą niż jej 

wartość rynkowa; 

2) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 04 stycznia 2010 r.                   

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 18 marca 2010r. stanowi załącznik nr 4                         

do protokołu. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu  o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zgierskiego.  

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu za 2009 rok. 

7. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zgierzu. 

8. Przyjęcia sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVII/451/2006 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia programu działań na rzecz 

osób niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim na lata 2006 - 2010. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego                      

z dnia 29 czerwca 2007r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy dziecku                     

i rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2007-2013. 

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXIII/283/09 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji 

zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2009.  

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXVII/319/09 z dnia 23 czerwca 

2009r. w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XL/372/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie  

Powiatu Zgierskiego na rok 2010; 
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b) zawarcia porozumienia w zakresie orzekania o stopniu niepełnosprawności; 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż Gminie Ozorków nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Zgierskiego, położonej w Ozorkowie przy ul. Słowackiego                   

2 za cenę niższą niż jej wartość rynkowa; 

d) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 04 stycznia 

2010r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

14. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

18. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLIII sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 

Ad. 4 

Radny Henryk Tomczak zapytał, „dlaczego Starosta Zgierski nie odpowiada radnemu na 

zapytania, interpelacje. Na poprzedniej sesji złożyłem jedną obszerną, drugą interpelację 

dotyczącą dróg, na którą odpowiedź uzyskałem. Natomiast interpelacja pierwsza i zapytanie 

dotyczyło Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, o którym Państwu już szeroko 

referowałem i nie zamierzam powtarzać tego. Otóż ta inspekcja przez 11 lat prowadzi 

postępowanie dotyczące rodziny Walędzików i  oczywiście do dnia dzisiejszego, już pół roku 

ja zajmuję się tą sprawą. Prosiłem Starostę o interwencję. Odpowiedź na interpelację z sesji 

jesiennej otrzymałem nie po 14 dniach, a po półtora miesiąca i w tej interpelacji wyraziłem 

między innymi niezadowolenie z tego tytułu. Okazuje się, że do tego zwyczaju przyłącza się 

w tej chwili pan Starosta. Może nie odpowiadać radnemu, nie informować itd. Prośba Panie 

Przewodniczący, ja myślę, że w innym trybie oczywiście skieruję skargę w tej sprawie, no ale 

prośba taka, żeby radny był traktowany tak jak traktuje nas regulamin i statut i żeby takie 

sytuacje się nie zdarzały”.  

Następnie radny zgłosił, iż na drodze powiatowej od Gieczna do Grabiszewa pobocza po obu 

stronach jezdni są bardzo zarośnięte, że kierowcy kierują skargi, niszczą plandeki                        

w samochodach. Wyraził nadzieję, że ekipy, które porządkują pobocza wytną wszystkie te 

porośnięcia. Niemniej jednak poprosił o informację „w jakim zakresie te zlecenia do firm,          

czy też na przetargach co oni mieli zrobić  i czy takie rzeczy będą zrobione”.   

 

Radny Mirosław Pilarski ponownie zgłosił sprawę oznakowania ul. Długiej przy Placu 

Kilińskiego w Zgierzu. W tej chwili znaki poziome na jezdni bardzo się zatarły. Zbliża się 

sezon pozimowego malowania znaków zatem należy dokonać zmiany oznakowania 

poziomego (zmiany organizacji ruchu) na tej ulicy.  

Ponadto radny poprosił o interwencję  w sprawie zapadającej się jezdni na skrzyżowaniu               

ul. 1 i 3 Maja w Zgierzu.  
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Radny Adam Bączyk podniósł sprawę ul. Łagiewnickiej w Zgierzu. Nawierzchnia tej jezdni 

jest bardzo dobra co pozwala kierowcom na jazdę z dużą prędkością. Jednak na drodze tej nie 

ma wykonanych poboczy, chodnika co powoduje niebezpieczeństwo dla pieszych.                

W związku z tym w imieniu mieszkańców poprosił o ustawienie na tej ulicy dodatkowych 

znaków ograniczających prędkość, żeby to nie była tylko regulacja ustawą, ale regulacja 

znakami, czyli poniżej 50 km.   

 

Radny Jerzy Janicki nawiązał do pisma Burmistrza Ozorkowa kierowanego do radnych 

Powiatu Zgierskiego z tego terenu dotyczącego alejek spacerowych przy Al. Wyszyńskiego                       

w Ozorkowie. Mieszkańcy słowami burmistrza kierują zapytanie, czy aby dobrze 

przemyślany był projekt realizacji alejek z prawej strony – zwężenie części spacerowej.              

W związku z tym radny zapytał, czy projekt był konsultowany z władzami miasta Ozorkowa 

jako partnerem realizacyjnym tego zadania. Jeśli tak to rozumie, że został on skonsultowany 

pośrednio przez radę ze społeczeństwem. Na tę chwilę lewa strona jest w inny sposób 

realizowana i prawa strona jest w inny sposób realizowana. Wygląda to estetycznie ładnie, 

jednak mieszkańcy zarzucają kwestię ograniczenia części spacerowej, jak gdyby ingerencję              

w układ reprezentacyjny ulicy tego miasta.  

 

Radny Arkadiusz Cichecki zwrócił uwagę na jakość wykonywanych usług przez firmę, która 

w Aleksandrowie Łódzkim ścina gałęzie. Jego zdaniem jest to wykonane bardzo źle, gałęzie 

są ścięte za krótko.  

Następnie radny złożył interpelację dotyczącą drogi powiatowej nr 5166 na odcinku 

Aleksandrów – Izabelin. Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Budziarski przypomniał, iż na styczniowej sesji poruszał temat związany            

z laboratorium dla Sanepidu w Zgierzu. Otrzymał odpowiedź, że koszty transportu próbek do 

analizy to jest kwota 11.000 złotych. „To jest koszt tylko transportu, natomiast nie ma 

kosztów własnych, nie ma kosztów badań, gdzie próbka to jest od 90 zł do 460 zł brutto, 

pobieranie materiałów do badań, opracowanie wyników badań, wydanie decyzji, inne koszty 

jak działania interwencyjne. To również rzutuje na te koszty globalne.” Dla przykładu podał, 

że w Powiecie Zgierskim za 2009 rok wykonano 811 próbek wody, 773 próby powietrza. 

Oczywiście to nie jest pełen zakres analiz, które robi laboratorium.  Radny stoi na stanowisku, 

że laboratorium dla Powiatu Zgierskiego w Zgierzu winno być przywrócone. Inspektorat 

Sanitarny w Zgierzu jest w stanie to laboratorium u siebie wdrożyć. „Będziemy dalej się 

przyglądać temu tematowi.” 

 

Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do projektów uchwał zgłoszonych na XLIV sesję 

stanowią załącznik nr  6 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Informacja na temat oceny stanu sanitarnego Powiatu Zgierskiego za 2009 r. stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Zgierzu Waldemar Wereszko przedstawił 

przedmiotową informację. Ponadto poinformował, że w 2007 roku Wojewódzki Inspektor 

Sanitarny wspólnie z byłym Głównym Inspektorem Sanitarnym postanowili, że wystarczy 

kilka laboratoriów. Były podejmowane próby zmierzające do utrzymania laboratorium                   

w Zgierzu. Niestety nie przyniosło to efektu. Uznano, że taki system będzie dobry. W tej 

chwili Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Zgierzu każdą próbkę musi 

opracowywać w innym laboratorium, wykupują usługi w stacji miejskiej lub wojewódzkiej          

w Łodzi.  Muszą sobie jakoś dawać radę.  Na pewno będą podejmować dalsze próby 

odtworzenia laboratorium, bo tak duży powiat, tak ludny powiat i tak dynamiczny potrzebuje 
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tego laboratorium. Poprosił o wsparcie radnych w tych działaniach. Jeżeli będzie taka 

potrzeba to oczywiście przygotuje  realne koszty funkcjonowania laboratorium.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk poinformował, że kilka tygodni temu miał problem z zakupem 

szczepionki na żółtaczkę typu A i B. W związku z tym poprosił Inspektora o interwencję (na 

przyszłość) w tej kwestii  

 

Inspektor odpowiedział, że musiało to być jakieś niedopatrzenie organizacyjne. Oczywiście 

będą sprawdzać w przychodniach, które mają punkty szczepień czy mają zapas szczepionek            

i w jakim czasie, jeśli pacjent będzie ich potrzebował, są w stanie uzupełnić brak.  

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński nawiązał do interpelacji radnego Wojciecha 

Budziarskiego dotyczącej przywrócenia laboratorium przy Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Zgierzu. Zaproponował, aby Rada Powiatu Zgierskiego wypracowała 

stosowne stanowisko w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady zasugerował, aby zebrała się grupa radnych i korzystając z obecności 

Inspektora przygotowała projekt takiego stanowiska. Wówczas w dalszej części obrad można 

wprowadzić go do porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację . 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady powitał Poseł na Sejm RP Agnieszkę Hanajczyk. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej             

w Zgierzu za 2009 rok  stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Główna Księgowa Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu Elżbieta Rosiak 

przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. Informacyjnie podała, że w PZOZ od niedawna 

jest wynajmowane przez niepubliczny zoz pomieszczenie na pracownię mammograficzną. 

Zainteresowane panie zaprosiła na badania.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 7 

Roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Violetta Drewnowska 

przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie.  
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Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji uchwały nr XLVII/451/2006 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia              

29 czerwca 2006 r. w sprawie przyjęcia Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

w Powiecie Zgierskim na lata 2006-2010 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Dyrektor  PCPR przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 czerwca 

2007 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy dziecku i rodzinie w Powiecie 

Zgierskim na lata 2007-2013 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Dyrektor  PCPR przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał czy wzrosła ilość rodzin zastępczych i czy są jakieś zmiany 

finansowe dotyczące kosztów utrzymania dziecka w rodzinie zastępczej. 

 

Dyrektor podała, że koszt utrzymania dziecka w rodzinach zastępczych jest na tym samym 

poziomie. Jeśli chodzi o rodzicielstwo zastępcze to jest kryzys. Mimo podejmowania różnych 

akcji niestety w roku 2009 w porównaniu do roku 2008 uległa zmniejszeniu ilość rodzin 

zastępczych spokrewnionych z dzieckiem. Dużym problemem jest brak chętnych na 

rodzicielstwo zastępcze niespokrewnione z dziećmi. To jest problem całego kraju. Chętni są, 

ale na rodziny adopcyjne.    

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XXXIII/283/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia              

27 lutego 2009 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacja zadań rehabilitacji 

społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, na rok 2010 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Dyrektor  PCPR przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XXXVII/319/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia              

23 czerwca 2009 r. w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dyrektor  PCPR przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady powitał Przewodnicząca Rady Gminy Zgierz Barbarę Kaczmarek. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 11
10

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
30

. 

 

Ad. 12a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/372/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

27 listopada 2009 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIV/402/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 26 marca 2010r. w sprawie  zmiany uchwały nr XL/372/09 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 15                     

do protokołu. 
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Ad. 12b) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie orzekania o stopniu 

niepełnosprawności stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR, w imieniu Zarządu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIV/403/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 26 marca 2010r.  w sprawie  zawarcia porozumienia w zakresie orzekania 

o stopniu niepełnosprawności stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 12c) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż Gminie Ozorków nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego, położonej w Ozorkowie przy ul. Słowackiego 2 

za cenę niższą niż jej wartość rynkowa stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. Nabyciem nieruchomości zainteresowana jest 

Gmina Ozorków. Gmina ta w tej chwili swoją siedzibę ma w budynku wynajmowanym od 

Gminy Miasto Ozorków - budynku w złym stanie techniczny i podlegającym konserwatorowi 

zabytków. Wójt Gminy Ozorków wyszedł z propozycją kupna od Powiatu Zgierskiego dwóch 

działek w celu budowy tam nowej siedziby urzędu. Zarząd przyjął koncepcję, aby pierwsza 

działka została sprzedana za wartość rynkową ustaloną przez rzeczoznawcę majątkowego, 

natomiast druga za cenę obniżoną o 50%. W sumie daje to kwotę 200.000 zł netto do 

sprzedaży. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Budziarski oznajmił, że od początku kadencji Klub Radnych Platforma 

Obywatelska stoi na stanowisku, że sprzedaje się raz. W tym przypadku Klub rozumie interes 

powiatu i rozumie interes Gminy Ozorków. W projekcie uchwały nie ma wskazanego 

przeznaczenia sprzedaży tych działek. Jeżeli projekt uchwały będzie zawierał zapis, że teren 

będzie przeznaczony na budowę siedziby Urzędu Gminy Ozorków to Klub Radnych PO               

sprzedaż tą poprze.    

 

Wicestarosta odnosząc się do wypowiedzi radnego podkreślił, iż powiat jako organ 

administracji publicznej musi działać na podstawie prawa i w granicach prawa. Ustawa                 

o gospodarce nieruchomościami wyraźnie wskazuje, kiedy musi być określony cel, że musi 

on być określony w przypadku darowizny, natomiast nie uwzględnia, ani nawet nie dopuszcza 

wskazywania celu przy zbyciu nieruchomości w sposób odpłatny. W związku z tym Zarząd 

nie może zgodzić się na określanie przeznaczenia sprzedaży tych nieruchomości.  
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Wójt Gminy Ozorków Władysław Sobolewski powiedział „ja swoją osobą tutaj i w imieniu 

mieszkańców gminy Ozorków deklaruję, że jeżeli panie i panowie radni podejmą tę uchwałę 

powstanie w Ozorkowie piękny budynek, który będzie służył przede wszystkim mieszkańcom 

gminy Ozorków. Bardzo o to proszę.  

Szanowny panie radny na pewno samorząd Gminy Ozorków nie kupi tego w celach 

komercyjnych, będzie tam stał budynek Urzędu Gminy Ozorków.” 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIV/404/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 26 marca 2010r. w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż Gminie 

Ozorków nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego, położonej w Ozorkowie 

przy ul. Słowackiego 2 za cenę niższą niż jej wartość rynkowa stanowi załącznik nr 19                     

do protokołu. 

 

Ad. 12d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

04 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały i wniosek Komisji 

Statutowo-Prawnej, aby w § 4 projektu uchwały wykreślić zapis „oraz w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego”.  

Jednocześnie przyznał, iż osobiście popiera ten wniosek. Z przepisów prawa wynika,                   

iż publikowana powinna być tylko uchwała budżetowa i sprawozdanie z wykonania budżetu. 

Potwierdzili to w rozmowie telefonicznej pracownicy Redakcji Dziennika Urzędowego 

Województwa Łódzkiego w Łodzi informując, że zmian do budżetu nie publikują.  Poza tym 

byłoby to trudne do wykonania technicznie.   

 

Radny Wojciech Budziarski zgłosił propozycję, aby zmiany w załączniku majątkowym były 

pogrubione. Będzie to bardziej czytelne.  

 

Radny Paweł Wawrzyńczak poprosił, aby załączniki do uchwały radni otrzymywali także 

drogą e-mail w formacie Excela. 

 

Skarbnik przyjął do realizacji powyższe propozycje.  

 

Adwokat Maciej Kucharski odniósł się do wniosku Komisji Statutowo-Prawnej. Przepis 

ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych, który wszedł w życie 1 stycznia 2010r. 

zobligował wszystkie samorządy do tego, aby uchwały budżetowe i sprawozdania                          

z wykonania budżetu były publikowane w wojewódzkich dziennikach urzędowych. Nie 

precyzuje jednak w sposób jednoznaczny co rozumie pod pojęciem uchwały budżetowe. 

Sądzi, że trzeba jeszcze trochę poczekać na to jak praktyka doprecyzuje zapis ustawowy bądź 

ewentualnie ustawodawca, dostrzegając zbieżności interpretacyjne w różnych samorządach, 

doprecyzuje zapis w samej ustawie. Uważa, iż punktu widzenia prawnego uchwała 

zmieniająca budżet jest uchwałą budżetową w związku z tym na dzień dzisiejszy te uchwały 

winne być publikowane  w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Jak już nadmienił przepis 

nie jest do końca precyzyjny i jeszcze upłynie troszkę czasu zanim wszystkie samorządy 
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dojdą do jakiegoś jednolitego stanowiska i zaczną ten przepis w sposób jednolity 

interpretować.    

 

Radny Krzysztof Kozanecki zgodził się, że zapis ustawowy jest nieprecyzyjny i z punktu 

widzenia prawa również podziela stanowisko adwokata. Jednak z punktu widzenia samorządu 

aleksandrowskiego praktyka pokazuje, że nie publikuje się zmian. Budżet gminy na rok 2010 

był kilka razy już zmieniany i żadna z uchwał zmieniających nie zawierała zapisu o publikacji 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. Nie było ingerencji organu nadzoru, 

czyli Wojewody Łódzkiego w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady uważa, że skoro praktyka samorządu aleksandrowskiego pokazuje,             

że uchwały zmieniające budżet nie muszą być publikowane to należy pójść także tą drogą. 

Złożył propozycję, aby przyjąć wniosek Komisji o wykreśleniu tego zapisu i poczekać na 

stanowisko Wojewody Łódzkiego jako organu nadzoru. Poprosił o stanowisko Zarządu 

odnośnie wniosku Komisji Statutowo-Prawnej. 

 

Wicestarosta zasugerował, aby wniosek został rozstrzygnięty w drodze głosowania.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek, aby w § 4  projektu uchwały 

wykreślić zapis „oraz w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego”. 

Za przyjęciem głosowało  15 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    5 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosek przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawką. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIV/405/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 26 marca 2010r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 04 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2010 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Ad. 13 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację. Odniósł się do informacji dotyczącym 

spotkania z delegacją Zespołu Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu w sprawie 

uchwały nr 04/07/10 Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 21 stycznia 2010r. w sprawie 

podziału nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego, położonej w Zgierzu 

przy ul. Długiej 89/91, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zgierzu. Uchwała ta wzbudziła bardzo dużo kontrowersji. Ogromny szum się 

zrobił, zaczęły się protesty. 24 marca br. wspólnie z przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji przyjęli delegację w tej sprawie. Po półgodzinnej rozmowie udało 

się uspokoić sytuację. Poza tym w dniu wczorajszym Zarząd podjął uchwałę o wycofaniu się 

z tej koncepcji, także problem formalnie przestał istnieć.   
          
Ad. 14 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 

 

Wicestarosta, w imieniu Starosty, przedstawił informację.  
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Ad. 15 

Wicestarosta udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

Radnego Henryka Tomczaka 

W imieniu Starosty i swoim przeprosił za to, że radny nie otrzymał odpowiedzi na 

interpelację dotyczącą sprawy państwa Walędzików. Interpelacja ta była zadekretowana na 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Zgierzu. „Nasze niedopatrzenie, że ta 

odpowiedź się nie pojawiła, a z panem Inspektorem myślę, że w określonej treści rozmowa 

też będzie przeprowadzona i ta odpowiedź dla pana w trybie niezwłocznym się pojawi.” 

Co do odkrzaczania to Zarząd przyjął koncepcję, że „do jesieni tego roku przy wszystkich 

drogach powiatowych zostaną wycięte krzaki. Kolejne przetargi są w tych sprawach 

ogłaszane. Takim poligonem w ubiegłym roku była gmina Stryków i gmina Zgierz, ale skala 

problemu przerosła nasze wyobrażenia i muszą na terenie gminy Zgierz i gminy Stryków  być 

jeszcze dodatkowe przetargi ogłoszone, ponieważ tych zadań jest faktycznie więcej niż my 

planowaliśmy. Także nie tylko droga Gieczno-Grabiszew, ale na wszystkich innych zostaną 

krzaki w tym roku wycięte.”    

 

Radnego Mirosława Pilarskiego 

Jest w tej chwili zatwierdzony projekt organizacji ruchu. Na przełomie grudnia i stycznia była 

deklaracja ze strony miasta Zgierza, że jak warunki atmosferyczne będą umożliwiały to 

skrzyżowanie to (ul. Długiej z ul. 1 Maja) zostanie przemalowane. Zarząd przypomni się 

odnośnie tych deklaracji. 

Temat skrzyżowania tzw. „Majowego” w Zgierzu już był podnoszony niejednokrotnie. Nie 

jest to skrzyżowanie, które podlega gestii Powiatu Zgierskiego. W związku z tym  sprawa 

jedynie może zostać przekazana do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad lub 

Prezydenta Łodzi.  

 

Radnego Adama Bączyka 

Podniesiona sprawa zostanie przekazana do Komisji Zarządzania Ruchem. Być może jest taka 

konieczność ustawienia znaków ograniczających prędkość na ul. Łagiewnickiej w Zgierzu 

tylko nie wiadomo czy przyniesie zamierzony efekt. Jest tam ograniczony tonaż do 15 ton 

(nie dotyczy docelowych wjazdów gospodarczych) średnio przestrzegany przez 

użytkowników dróg. W tej chwili dokonywane są na tej drodze naprawy włazów 

kanalizacyjnych. Na pewno w tym roku nie ma szans na wybudowanie chodników na tej 

drodze.  

 

Radnego Jerzego Janickiego  

„Radny Janicki zwrócił uwagę na sprawę debaty publicznej na temat Alei Wyszyńskiego             

w Ozorkowie. Ja to myślę, że najlepsze rozwiązanie to jest takie: jeżeli te liczne protesty jak 

te pisma się zaczynają najliczniejszej maści, czy tam liczne zapytania mieszkańców 

gdybyśmy je ujrzeli na własne oczy. No procedura jest jedna, jeżeli ktoś z czymś się zwraca 

do organu niewłaściwego, jakim w tym wypadku jest burmistrz to, albo to zrobi na piśmie, 

albo z tego sporządza się notatkę służbową i postanowieniem w trybie Kpa przekazuje się do 

organu właściwego jakim jest Zarząd Powiatu Zgierskiego. No w ten sposób przyjmując tego 

typu filozofię jak zaczniemy się wszyscy we wszystko wtrącać w nie w swoich sprawach,         

no to nie wiem gdzie tymi szerszymi czy węższymi chodnikami zajedziemy, czy dojdziemy. 

Ten temat był już na tej sali nie raz poruszany, przypomnę jeszcze raz. Ten ostatni odcinek 

jest realizowany poza zadaniem „Schetynówkowym”. Była co do tego tematu dyskusja;                        

z przedstawicielami miasta; konsensusu nie osiągnęliśmy; my realizujemy chodnik 4 

metrowy, na którym będzie także wydzielony pas dla rowerów. Gwoli ścisłości w tym 

miejscu do tej pory chodnika nie było, przynajmniej na tym odcinku, gdzie jest tramwaj – tam 

po prostu nie było chodnika. Jak się patrzy na te hektary tego chodnika po drugiej stronie, 

gdzie jest miejscami chyba 9 metrów no to myślę, że na tych 4 metrach spokojnie  się 
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wszyscy mogą poruszać szczególnie, że jeszcze przy samych budynkach jest jeszcze 

oddzielny chodnik, więc to jest troszeczkę chyba już przerost formy nad treścią w tej chwili – 

przynajmniej tak Zarząd uważa. W szczególności, że ten odcinek będzie kosztował 250 

tysięcy złotych, no więc jeżeli byśmy mieli dwa razy tyle robić no to by było pół miliona 

złotych. To pół miliona złotych na część jednej strony to chyba by było jednak za dużo.” 

 

 Radnego Arkadiusza Cicheckiego 

Temat ścinania gałęzi był poruszany w poniedziałek na Komisji Rozwoju Gospodarczego              

i Infrastruktury Przestrzennej. „Naszym zdaniem ta przycinka jest prowadzona w sposób                

i szybki i fachowy, gdzie byśmy się nie spojrzeli tego typu przycinki tak wyglądają. Jest od 

tego firma profesjonalna wynajęta i jest zawarta umowa, jeżeli zostaną poniesione jakieś 

straty to oczywiście będziemy dochodzić tego we właściwym trybie.” 

Natomiast co do prośby mieszkańców Aleksandrowa Łódzkiego i Woli Grzymkowej                  

o wybudowanie ścieżki rowerowej i chodnika wzdłuż drogi wiodącej z Aleksandrowa 

Łódzkiego do Lutomierska na odcinku Aleksandrów – Izabelin to w tym roku można się 

pokusić „o przyjęcie koncepcji zawalczenia z drzewami na tej drodze”.   

 

Radnego Wojciecha Budziarskiego 

Projekt stanowiska dotyczący przywrócenia laboratorium przy Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Zgierzu Zarząd przygotuje i odpowiednio wcześniej do dyskusji 

zostanie on radnym przesłany.   

 

Ad. 16 

Radny Krzysztof Kozłowski odczytał interpelację Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

dotyczącą przygotowania ul. Sokołowskiej we właściwy sposób i we właściwym czasie do 

obsługi komunikacyjnej petentów oraz pracowników Sądu Rejonowego w Zgierzu. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Radny Bogusław Czekała poinformował, że Urząd Miejski w Ozorkowie wystąpił do Starosty 

z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu paru ulic. W związku z tym zapytał na jakim etapie 

są te prace.   

 

Radny Arkadiusz Cichecki odnosząc się do odpowiedzi w kwestii ścinania gałęzi oznajmił,              

iż z jego strony była to zwykła uwaga, żeby poprosić tych, którzy wykonują te usługi, żeby 

robili to 20 cm dłużej. Myśli, że to chyba nie jest jakiś problem, czy temat do wielkich 

dyskusji. Radny ma porównanie, bowiem w Aleksandrowie Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad robiła taką usługę na ul. Wojska Polskiego  i tam jest ewidentny 

przykład jaka jest różnica między jedną usługą a drugą. Tak krótko przycinane drzewa za            

2- 3 lata po prostu mogą uschnąć.  

 

Ad. 17 

Radna Gminy Zgierz Maria Migdalska odczytała pismo mieszkańców gminy Zgierz, gminy 

Ozorków dotyczące przekazania w formie darowizny na rzecz gminy Zgierz nieruchomości 

(budynek po byłym Posterunku Policji) położonej w Słowiku z przeznaczeniem na 

zaadoptowanie jej na organizację przedszkola samorządowego. Pismo stanowi załącznik nr 25 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Zarząd o ustosunkowanie się do podniesionej sprawy               

na następnej sesji.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych.  
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Ad. 18 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
35

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


